
ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 13-02-2017

Παρόντες: Βασίλειος Αλεξάνδρου, Ιωάννης Γιακαμόζης, Φιλίτσα Γιλέκη, Πέτρος Καψούδας,
Αλέξανδρος Κοκκόλης, Παναγιώτης Κόντρας, Δημήτριος Παλάγκας, Παναγιώτα Χαλιάζη

Ο Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας προσήλθε κατά τη συζήτηση του 1ου θέματος

Απόντες: Κανείς

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:

1. Λειτουργία Γραμματείας

2. Καταφύγια

3. Ιστοσελίδα

4. Εξόρμηση στη Βουλγαρία στις 26-28 Αυγούστου 2016

5. Ορειβατικό Σκι – Χρηματοδότηση

6. Αίτηση μέλους Ελ. Βρυώνη με αρ. πρωτ. 4/2017

7. Διάφορα

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση.

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να συζητηθεί πρώτο το 5ο θέμα. Εγκρίνεται ομόφωνα.

Θέμα 5ο: Χρηματοδότηση Ορειβατικού σκι

Ο  κ.  Αλεξάνδρου  ενημερώνει  το  ΔΣ  ότι  ο  αθλητής  του  συλλόγου  Πλάτων  Αρώνης
αναδείχτηκε και  φέτος  κυπελλούχος  Ελλάδας.  Επίσης,  ήρθε σε  επαφή με το κατάστημα
Κλαουδάτος  για  χορηγία  προς  τους  αθλητές  του  συλλόγου.  Καταθέτει  την  πρόταση
(Παράρτημα 1).

Προτείνει επίσης να αναλάβει ο σύλλογος το κόστος μετακίνησης και διανυκτέρευσης των
αθλητών.  Εγκρίνεται  ομόφωνα  το  ποσό  των  700€  για  έξοδα  μετακίνησης  και
διανυκτέρευσης των αθλητών ορειβατικού σκι του συλλόγου.

Επίσης, προτείνει να επιδοτηθεί επιπλέον ο κάθε αθλητής του συλλόγου με δωροεπιταγή
150€ από το κατάστημα Κλαουδάτος. Αυτό θα γίνει μέσω τριγωνικής συναλλαγής του ΕΟΣ
Θεσσαλονίκης  με  τον  κ.  Παπουτσάκη,  μισθωτή  του  καταφυγίου  στο  Σέλι,  και  του
καταστήματος Κλαουδάτος. Εγκρίνεται ομόφωνα.

Τέλος, ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να επιδοτούνται οι αθλητές του συλλόγου με το ποσό των
50€ για κάθε τίτλο που κατακτούν.

Ο κ. Κόντρας προτείνει να αυξηθεί το ποσό σε 100€. Εγκρίνεται ομόφωνα η πρόταση του κ.
Κόντρα.



Θέμα 1ο: Λειτουργία Γραμματείας

Ο  κ.  Καψούδας  υπενθυμίζει  ότι  στην  έκτακτη  συνεδρίαση  του  ΔΣ  στις  09/02/2016
αποφασίστηκε να κληθεί η γραμματέας για να γίνουν συστάσεις και να δοθούν εξηγήσεις.

Καλείται στον χώρο της συνεδρίασης η κ. Μαρία Μεκκέ.

Ο κ. Καψούδας τη ρωτά για τις δουλειές που κάνει.

Η κ.  Μεκκέ απαντά ότι  υπάρχουν πολλές ευθύνες που περνούν από τη γραμματεία και
δυσκολεύεται να τις αναλάβει όλες. Από τη γραμματεία περνά η διοργάνωση των σχολών
και  των αναβάσεων.  Ο φόρτος  είναι  μεγάλος  και  είναι  γνωστός  πχ  τηλεφωνικό  κέντρο,
πληροφορίες,  εξυπηρέτηση  μελών  (συνδρομές,  ενημέρωση),  οικονομικές  συναλλαγές,
εισερχόμενη και εξερχόμενη αλληλογραφία, ηλεκτρονική αλληλογραφία που αρχειοθετείται
ανά κατηγορία, ψηφιοποίηση της αλληλογραφίας, ενημέρωση του ΔΣ, δακτυλογράφηση,
εμπλοκή  στον  μαραθώνιο,  καθαριότητα  του  χώρου,  προμήθεια  νερού,  πληρωμή
λογαριασμών. Οι οικονομικές συναλλαγές είναι πολλές,  μικρές και μεγάλες,  φυσικές και
ηλεκτρονικές  και  χρειάζονται  τόσο  συνολική  όσο  και  χωριστή  διαχείριση  (αναβάσεις,
σχολές).

Ο κ. Κόντρας ρωτά πού υπάρχει μεγαλύτερη δυσκολία.

Η  κ.  Μεκκέ  απαντά  ότι  η  γραμματεία  είναι  ουσιαστικά  πολλές  γραμματείες,  καθώς
υπάρχουν πολλά πράγματα που γίνονται ταυτόχρονα. Δεν μπορεί ένα άτομο να τα κάνει
όλα  ταυτόχρονα.  Υπάρχει  πρόβλημα  οργάνωσης.  Στον  σύλλογο  γενικότερα  υπάρχει
πρόβλημα οργάνωσης και ο καθένας θεωρεί ότι έχει προτεραιότητα.

Η  κ.  Χαλιάζη  ρωτά  αν  υπάρχει  επαφή  με  τον  Γενικό  Γραμματέα  του  συλλόγου  όταν
προκύπτει κάποιο πρόβλημα.

Η κ. Μεκκέ λέει ότι μιλάει με όλους όταν προκύπτει κάποιο θέμα.

Η κ. Χαλιάζη ζητά να ενισχυθεί η επαφή με τον Γενικό Γραμματέα.

Ο κ. Παλάγκας παρεμβαίνει και λέει ότι η γραμματέας δεν έχει καλές σχέσεις με τον Γενικό
Γραμματέα του συλλόγου.

Η κ. Μεκκέ απαντά ότι υπάρχει δυσκολία συνεργασίας. Θα πρέπει να οργανωθεί καλύτερα
η ροή εργασιών και η επικοινωνία.

Ο κ. Καψούδας λέει ότι θα πρέπει να βρεθεί ένας τρόπος επικοινωνίας και συνεργασίας με
τον Γενικό Γραμματέα.

Η κ. Μεκκέ λέει ότι δεν μπορεί να λειτουργεί με διαταγές, ούτε με πίεση ενώ εργάζεται. Θα
πρέπει  να  οριστεί  ένας  τρόπος  ενημέρωσης.  Με  τη  συνεχή  παρουσία  του  Γενικού
Γραμματέα αισθάνεται ψυχολογική παρενόχληση και δεν μπορεί να αποδώσει.

Ο κ. Σιώτας λέει ότι στον χώρο εργασίας μας όλοι αναγκαζόμαστε να συνεργαστούμε με
κάποιους άλλους, είτε αυτοί μας αρέσουν είτε όχι.

Ο κ. Παλάγκας ζητά από τον κ. Κοκκόλη να τοποθετηθεί, ως Γενικός Γραμματέας.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι δεν έχει να πει κάτι.

Ο κ. Παλάγκας ζητά να κλείσει το θέμα εδώ. Το ότι δεν λειτουργεί σωστά ο σύλλογος είναι
ευθύνη του ΔΣ.



Ο κ. Καψούδας λέει ότι ο Γενικός Γραμματέας και η γραμματέας θα πρέπει να βρουν τρόπο
να συνεργαστούν. Ο όγκος εργασιών δεν είναι τόσο μεγάλος.

Ο κ. Κόντρας λέει ότι υπάρχει και θέμα συμπεριφοράς.

Ο κ. Καψούδας προσθέτει ότι η τηλεφωνήτρια ουσιαστικά είναι η εικόνα του συλλόγου.

Η κ. Μεκκέ λέει ότι δεν μπορεί να εργάζεται υπό ψυχολογική πίεση. Αν το ΔΣ θεωρεί ότι δεν
κάνει σωστά τη δουλειά της, τότε θα πρέπει να προχωρήσει σε απόλυσή της. Πολλές φορές
τα μέλη του συλλόγου που παίρνουν τηλέφωνο δεν θέλουν να καταλάβουν τις διαδικασίες
που πρέπει να ακολουθήσουν, ούτε δέχονται τις απαντήσεις που παίρνουν.

Η κ. Μεκκέ αποχωρεί από τον χώρο της συνεδρίασης του ΔΣ.

Ο κ. Κοκκόλης ξεκινά να κάνει αποτίμηση της συζήτησης.

Ο κ. Παλάγκας τον διακόπτει. Λέει ότι δεν θα πρέπει να μιλήσει ο κ. Κοκκόλης τώρα, γιατί
κλήθηκε από τον ίδιο να μιλήσει όσο ήταν παρούσα η κ. Μεκκέ και δεν το έκανε.

Ο κ. Κοκκόλης αποφασίζει να μην μιλήσει.

Ο κ.  Σιώτας λέει  ότι  με τη συζήτηση βγήκε κάποιο συμπέρασμα και  αυτό είναι  ότι  δεν
υπάρχει διάθεση συνεργασίας από την κ. Μεκκέ.

Ο  κ.  Παλάγκας  επισημαίνει  ότι  ούτε  ο  κ.  Κοκκόλης  θέλει  να  συνεργαστεί.  Αναρωτιέται
μήπως τελικά κανείς δεν κάνει αυτό που πρέπει.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι θα πρέπει να γίνει συζήτηση για αυτά που ακούσαμε από την κ.
Μεκκέ. Επισημαίνει ότι δεν έχει κάτι προσωπικό μαζί της. Η ίδια ήταν αρνητική μαζί του από
την πρώτη μερά μετά τις εκλογές. Λέει ότι έθεσε θέμα συμπεριφοράς και ότι δεν κάνει όσα
πρέπει. Καταλήγει ότι ο ίδιος θα κάνει άλλη μία προσπάθεια να συνεργαστεί μαζί της και
ελπίζει σε αίσιο αποτέλεσμα.

Ο κ.  Παλάγκας μετά την τοποθέτηση του κ.  Κοκκόλη προτείνει  να απολυθεί άμεσα η κ.
Μεκκέ,  αφού  και  η  ίδια  το  ζήτησε.  Η  πρότασή  του  απορρίπτεται  με  ψήφους  8-1
(Παλάγκας).

Θέμα 2ο: Καταφύγια

Ο κ. Καψούδας διαβάζει επιστολή προς τον κ. Ακριτίδη σχετικά με τα ποσά που κατέθεσε
και σε τι αντιστοιχούν αυτά.  Εγκρίνεται ομόφωνα με την προσθήκη την υπόμνησης του
θέματος του λογαριασμού νερού.

Θέμα 3ο: Ιστοσελίδα

Ο  κ.  Κοκκόλης  καταθέτει  την  προσφορά  της  εταιρείας  που  έφτιαξε  την  ιστοσελίδα
(Παράρτημα 2). Φαίνεται ότι αυτή στοίχισε 1600€, ενώ το τότε ΔΣ είχε εγκρίνει τη δαπάνη
1100€.

Ο  κ.  Καψούδας  λέει  ότι  η  υπάρχουσα  ιστοσελίδα  είναι  εύκολη  στον  χειρισμό  και  ο
διαχειριστής έχει την ευχέρεια να κάνει όποια παρέμβαση επιθυμεί.



Λόγω του προχωρημένου της ώρας (23:00) η συνεδρίαση διακόπτεται. Τα υπόλοιπα θέματα
θα  συζητηθούν  σε  επόμενη  συνεδρίαση,  η  οποία  ορίζεται  να  λάβει  χώρα  την  Τρίτη
21/02/2017 και ώρα 20:00.

Ο Πρόεδρος

Πέτρος Καψούδας

Ο Γεν. Γραμματέας

Αλέξανδρος Κοκκόλης

Τα μέλη

Βασίλειος Αλεξάνδρου Ιωάννης Γιακαμόζης Φιλίτσα Γιλέκη

Παναγιώτης Κόντρας Δημήτριος Παλάγκας

Παναγιώτα Χαλιάζη

Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας


